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نگاه

دربی 83، شبه فوتبال بود

ما نیاز به آسیب شناســی داریم تا اشــکالات 
را دربیاوریم و عناصــر و کارگاه های تمرینی را 
بررسی کنیم. باید اینها را بررسی کنیم و ببینیم 
چقدر از زمان تمریناتی تیم ها صرف پرداختن 
به کیفیت های فاکتورهای تکنیکی می شــود. 
به عنوان مثال، شوت یک تکنیک است اما برای 
زدن یک شوت هدفمند، دقیق و با شدت مناسب 
و از مسافت مناسب که در چارچوب باشد، بیش 
از 10 حرکت به هم پیوســته تشــکیل دهنده 
شوت باید باشد. فوتبال ما به این زیرمجموعه ها 
و این زیرفاکتورها هیچ گونه توجهی ندارد و این 
نقطه ضعف فوتبال ما است که دوتیم به شدت 
از هم مراقبت می کنند، مثــل بازی روز جمعه؛ 
و هیچ نفری به نفر مقابل فضا و زمان نمی  دهد. 
این ضعف در زیرمجموعه های تکنیک خودش 
را نشان می دهد و در اینجاســت که پاس ها به 
هدف نمی رسد، سرها به خارج می رود، شوت ها 
یا مســتقیما به خارج می رود و بلوکه می شود. 
به عنوان مثال، اگــر بخواهیم این مجموعه ها را 
درهمین بازی به شکل سیستماتیک آن ببینیم، 
این دیدار می توانست بســیار زیبا، پرصحنه و 
هیجان انگیز شود. اگر تمام این مسائل رخ می داد، 
این بازی هم مانند بازی بارســلونا و رئال مادرید 
درکیفیت قابل قبول اجرا می شــد. اگر کیفیت 
 استاندارد وجود داشت، نتیجه بازی می توانست
 3 ـ 4 یا 3 ـ 2 رقم بخورد. مهم نیســت که کدام 
یک 3 و کدام یک 2 می شــدند، بلکه این نکته 
مهم اتفاق می افتاد که تماشاگر خسته به خانه 
برنمی گشت و کارشناس هم حرفی برای گفتن 
داشــت اما ما اصرار داریم شبه فوتبال را فوتبال 

تعریف کنیم. تا کی؟!
یکی از دلایل این که تیم ها نمی توانند به طور 
مشخص به یکدیگر برتری از نظر به ثمررساندن 
گل داشته باشــند، آن اســت که اگر مولفه یا 
فاکتوری در فوتبال ما وجود ندارد و اگر مولفه یا 
فاکتوری ضعیف است، درهمه بازیکنان به یک 
شکل است و در نتیجه زمانی که در نقل وانتقالات 
اســامی عوض می شــود، کیفیت هــا جابه جا 
نمی شود. به عنوان مثال، اگر یک بازیکن سمت 
راســت از یک تیمی به تیم دیگر می رود چون 
کیفیت تمرینات در تمام تیم ها یکسان است، به 
آن بازیکن چیزی اضافه نمی شود و در نتیجه تمام 
این جابجایی ها در یک دایره بسته اتفاق می افتد 
و بازیکنان از لحاظ تکنیکی )میزان دقت توپ، 
میزان سرزدن، سرعت بازیکن و...( همه ثابت و در 
یک اندازه می مانند و در نتیجه تیم ها هم از نظر 
سطح قدرت به هم رسیده اند و به خاطر همین 
موضوع است که تیم ها برتری محسوسی نسبت 

به یکدیگر ندارند.

ورزش جهان

پیشنهاد ازدواج در پارالمپیک| در پایان 
نهمیــن روز از پانزدهمیــن دوره بازی هــای 
پارالمپیک برزیل یک اتفاق جالب رخ داد. پس 
از پیشنهادهای متعدد برای ازدواج در رقابت های 
المپیک، این رویــه در پارالمپیک نیز ادامه پیدا 
کرد. نکته قابل توجه مسابقات روز شنبه پیشنهاد 
ازدواج جان واکر کماندار بریتانیا به لیدا فیکارو 
بود. این کماندار اهل بریتانیا پس از کسب مدال 
طلا در جلوی دوربین های تلویزیونی پیشنهاد 

ازدواج خود را عنوان کرد.
برنامه اینتر برای جذب ســیمئونه| اینتر 
فصل جدید مسابقات ســری A ایتالیا را خوب 
شروع نکرده و از ســه بازی اول خود تنها چهار 
امتیاز کسب کرده، همین ســبب شده تا فشار 
زیادی روی فرانک دی بوئر باشــد که در آستانه 
شروع فصل جدید جانشین روبرتو مانچینی شد. 
در چنین شرایطی روزنامه های ایتالیایی گزارش 
دادند گزینه هایــی همچون کاپلــو و پراندلی 
گزینه های مناســبی برای کوتاه مدت هستند، 
اما هدف اینتر داشــتن دیه گو ســیمئونه روی 
نیمکتش برای ســال 2018 است. سیمئونه در 
دو سال دیگر از قراردادش با اتلتیکو مادرید باقی 

مانده است.
کنایه سنگین آردا توران به اتلتیکو| آردا 
توران، مدافع کنونی تیم بارسلونا و سابق اتلتیکو 
مادرید در مصاحبه با شبکه Ntvspor درباره 
بارســلونا صحبت کرد و به تیم سابقش طعنه 
زد. او گفته اســت:   »بارسا از همه لحاظ برترین 
تیم جهان است اما سازگاری با سیستم این تیم 
آسان نیســت. اکنون احساس می کنم عضوی 
از باشگاه هستم و این احســاس را دوست دارم.
در اتلتیکو دوران خوبی را پشــت سر گذاشتم و 
مشکلی نداشتم. گیل مارین، انسان خوبی است 
و رابطه دوســتانه ای دارد. اتلتیکو از زمانی که از 
این تیم خارج شدم، هیچ جامی را کسب نکرده 
است. گاهی اوقات بر سر این موضوع با دوستانم با 

اتلتیکو شوخی می کنم.«

علی پاکزاد - شهروند| دربی 83 پایتخت اگرچه 
برای هواداران دو تیم استقلال و پرسپولیس جذابیت 
خاصی نداشت و همه از این مســابقه به عنوان یک 
بازی سرد و کسل کننده یاد می کنند اما برای علیرضا 
منصوریان نتیجه خوبی بود تا او حداقل چند روز دیگر 
برای خودش زمان بخرد و به ســرمربیگری اش ادامه 
دهد. سیدرضا افتخاری، مدیرعامل باشگاه استقلال 
با وجود نتایجی که این تیم در هفته های گذشــته 
کســب کرده اما نگاهش نسبت به نیمکت استقلال 
حرفه ای است و می گوید حتی اگر استقلال دربی را 
نیز واگذار می کرد، بار دیگر علیرضا منصوریان را مورد 
حمایت قرار می داده اســت. او نویــد روزهای خوبی 
را به اســتقلالی ها می دهد و تأکید می کند به زودی 
شاهد موفقیت های تیم بزرگ پایتخت خواهیم بود. 
افتخاری از عملکرد بازیکنان استقلال در هفته های 
گذشته تمجید و اعلام کرد بازیکنان استقلال همه 
مستعدند و به زودی روزهای خوبی را برای آبی ها به 
ارمغان می آورند. گفت وگوی خبرنگار »شهروند« با 
سیدرضا افتخاری، مدیرعامل باشگاه استقلال را در 

ادامه می خوانید: 
 دربی 83 با نتیجه مساوی به پایان رسید و تیم 
استقلال از 6 بازی گذشته 4 امتیاز کسب کرده؛ 

این روند برای تیمی با نام استقلال مطلوب است؟
به هیچ وجه نتایج اخیر در خور شان باشگاه استقلال 
نبوده است و شــکی دراین باره وجود ندارد اما گاهی 
تیم ها دچار مسائلی می شوند که باید آن را درک کرد و 
به جای خط زدن افراد سعی بر قوی تر کردن آنها کرد. 
کاری که اکنون در باشگاه استقلال درحال انجام آن 
هستیم. ضعف هایی وجود دارد که برای حل آنها نیاز به 
زمان داریم. تمام مسائل را با قدرت حل خواهیم کرد و 

مشکلی وجود نخواهد داشت.
 به نظر شما استقلال در دربی 83 عملکرد خوبی 

از خود ارایه داد؟
قطعا از عملکرد تیم راضی هستم. شک نکنید که 
بهتر از پرسپولیس بودیم و بازی خوبی را به نمایش 
گذاشتیم. روز به روز درحال پیشرفت هستیم، اعتماد 
به نفس خوبی در بچه های تیم دیده می شود و انسجام 
داریم. البته با پرسپولیسی بازی داشتیم که در روزهای 
خوب خودش به ســر می برد. به هرحال آنها در صدر 

جدول هستند و وضع بهتری نسبت به ما دارند.
 یعنی یک امتیاز برای مدیریــت و کادر فنی 

استقلال قابل قبول بوده است؟

قطعا همین طور اســت. باز هم عرض می کنم در 
شرایط کنونی وضع اســتقلال و پرسپولیس با هم 
متفاوت بود. پرسپولیس میزبان ما بود و ما میهمان 
بودیم؛ پس همین یــک امتیاز را نیز بــه فال نیک 

می گیرم.
 اما بسیاری معتقد هســتند استقلال نسبت 
به هزینه هایی که کرده نتایج خوبی را کســب 
نمی کند و بازی زیبایی را نیز در دربی به نمایش 

نگذاشته است...
ما دچار شرایط خاصی شــدیم که اکنون درحال 
ترمیم آن هســتیم. تجربه زیادی داریــم و تیم را به 
بهترین سطح ممکن می رسانیم. بازیکنان عملکرد 
خوبی از خود در این بازی ارایه دادند و خوش شانس 
نبودیم. می توانستیم دربی را با برد پشت سر بگذاریم. 
قطعا اســتقلال تا چند هفته دیگر مانند یک مدعی 

خواهد بود و به صدر جدول خواهد رسید.
 تصمیم خاصی را نســبت به آینده کادر فنی 
اســتقلال وبه خصوص علیرضــا منصوریان 

نگرفته اید؟ 
از منصوریان حمایت خواهیم کرد و او به کارش ادامه 
خواهد داد. واقعا این تفکــر بچگانه را باید از ذهنمان 

بیرون کنیم که این قدر زود پشــت مربی خالی شود. 
شاید اســتقلال چند هفته ای خوب کار نکرده باشد 
اما ایــن اتفاق در همه جای دنیــا و حتی در بهترین  
تیم های اروپا هم رخ می دهد. اگر تفکر یک مجموعه 
حرفه ای باشد، قطعا مدیر باید به مجموعه اش اعتماد 
کند و زمان دهد. استقلال قطعا بهتر می شود و به این 
موضوع شک ندارم. درباره منصوریان هم بارها گفته ام، 
باز هم می گویم که او در استقلال خواهد ماند و از این 
به بعد شاهد عملکرد خوب او در استقلال خواهیم بود. 

من تا آخر پشت منصوریان ایستاده ام.
 یعنی اســتقلال در مقطع کنونی نیاز به هیچ 

تغییری ندارد؟
من این موضوع را حس نمی کنم و تغییری در کار 
نخواهد بود. بلکه از ایــن به بعد امید خواهیم داد و در 
طول زمان نیز نتیجه این نوع از رفتار را خواهیم دید. 
شما نباید از تیمی که در فصل نقل و انتقالات تا این 
حد دستظخوش تغییر شــده، انتظار خاصی داشته 
باشید. این تیم بازیکنان بزرگ و مستعدی دارد که نیاز 
به فرصت و هماهنگی دارند تا به خوبی خودشــان را 

نشان دهند.
 اما قبول کنید اگر استقلال دربی را باخته بود، 

اینطور اظهارنظر نمی کردید.
نه به هیچ وجه اینطور نیست. اگر در دربی شکست 
هم می خوردیم، منصوریان به کارش در اســتقلال 
ادامه می داد. من مدیر یک ساله یا چند ساله نیستم 
و این نوع رفتار را حرفــه ای نمی دانم. برای اجرای هر 
کاری نیاز به برنامه خاص خود اســت. مایل نیستم 

درباره این موضوع دیگر صحبتی را ارایه دهم. 
 بازیکنان جدیدی را به خدمت گرفتید اما آنها 
فرصت حضور در دربی را پیدا نکردند؛ عجیب 

نبود؟
بله، با نظر علیرضا منصوریان چند بازیکن جدید به 
تیم اضافه شــد اما به دلیل حساسیت زیادی که این 
بازی داشت نتوانستیم از آنها استفاده کنیم. تا چند 
هفته آینده تمام بازیکنان ما آماده می شوند و با اتحاد 

کامل به بازی ها ادامه خواهیم داد.
    قول قهرمانی را به هواداران استقلال می دهید؟

قول دادن عموما نمی تواند مستند و حرفه ای باشد 
اما می دانم و مطمئنم که اســتقلال به جایگاه واقعی 
که استحقاقش را دارد، می رسد و این اتفاق به زودی 
نیز رخ خواهد داد. بازیکنــان و کادر خوبی داریم که 

به زودی عیارشان مشخص خواهد شد.

امیدوارم یک فصل رویایی را رقم بزنیم
شــهروند| با این کــه اکثر کارشناســان به 
برتری پرســپولیس در دربی 83 رأی داده بودند 
و سرخپوشــان نیز به دنبال تکرار برد قبلی خود 
بودند تا بتوانند به صدر جدول بازگردند، درنهایت 
بازی با تســاوی به پایان رسید. در همین رابطه با 
سرپرست باشگاه پرسپولیس هم کلام شدیم که 

حاصل آن در ادامه می آید: 
برای برد به دربی آمده بودیم

علی اکبر طاهری، سرپرست باشگاه پرسپولیس 
درباره دربی 83 به »شــهروند« می گوید: »برای 
برد به میدان رفتیم. ایــن همدلی و اتحاد قبل از 
بازی بین بازیکنان تیم و مربیان ما وجود داشت تا 
برنده از زمین بیرون بیاییم اما متاسفانه این گونه 
نشد. اگر شانس داشتیم قطعا پیروز بودیم اما حالا 
هم که نشد، چیزی از ارزش های تیم ما کم نشده 
است. من اعتقاد دارم که راهی طولانی را پیش رو 

داریم که همــه در کنار هم می توانیم برای 
قهرمانی پرسپولیس نقشی را در آن ایفا 

کنیم.«
هواداران بی نظیر

وی همچنیــن با اشــاره به 
حمایت هواداران پرسپولیس 
»هواداران مان  می افزایــد: 
بی نظیر هستند و به خوبی 
عظمــت و لطفشــان را 
در این بــازی به رخ همه 
کشــیدند. قصد نداشتم 
قبل و بعــد از بازی کنار 
زمین بیایم اما این شور 

و هیجــان را که دیدم نتوانســتم بیرون از 
جایگاه نیایم. دوســت داشتیم که بازی را 
با برد به پایان می رســاندیم اما این اتفاق 
صورت نگرفت. با این حال از همه هواداران 
ممنون هستم و دست تک تکشان 

را می بوسم.«
استقلالی ها   از تیمشان 

حمایت نکردند
باشــگاه  سرپرســت 
پرسپولیس درباره سکوهای 
خالــی هواداران اســتقلال 
می کنــد:  خاطرنشــان 
هواداران پرسپولیس پرتعداد 

بودند و به تیم حس خوبــی دادند و این موضوع 
به خوبی دیده می شــد. متاســفانه استقلالی ها 
حمایت خوبی از تیمشــان نکردند و این موضوع 
در جایگاه های جنوبی ورزشگاه به چشم می خورد. 
جذابیت دربی به همین مسائل است که هواداران 

2 تیم حضور پرشوری داشته باشند.«
امید به یک فصل رویایی

طاهری در پایان درباره اهمیت لیگ قهرمانان 
آسیا صحبت کرد: »برنامه ویژه ای برای آسیا داریم 
و تا زمان شــروع این بازیها به بهترین سطح خود 
خواهیم رســید. بازیکنان پرسپولیس روز به روز 
بهتر می شــوند و اگر همین روند ادامه پیدا کند، 
قطعا در شــرایط ایده آلی به بازی های آســیایی 
خواهیم رسید. امید زیادی به این مسابقات داریم 
و اقدامی که برای موفقیت تیم لازم باشــد را در 
چند ماه آینده انجام می دهیم. البته فعلا بیشتر 

تمرکزمان روی لیگ برتر است.«

 گفت وگوی »شهروند« با علی اکبر طاهری، مدیرعامل پرسپولیس

متاسفم که سکوی استقلالی ها خالی ماند

گفت وگوی »شهروند« با سیدرضا افتخاری، مدیرعامل باشگاه استقلال

تا آخر پای منصوریان می ایستم
 دربی را هم می باختیم، او به کارش ادامه می داد                                               هواداران نگران نباشند، آینده از آن استقلال است

شهروند| تاکنون پیش نیامده بود که هواداران یکی از دو تیم سرخابی 
پایتخت قید تماشای دربی را بزنند. هرچقدر هم شرایط یک تیم قبل از 
دربی بد باشد، داستان این بازی با کل لیگ فرق دارد. نمی توان قید آن را 
زد چون نتیجه آن سوژه یک نیم فصل کری خواندن است. در دربی 83 اما 
اتفاق عجیبی رخ داد. بخشی از سکوهای متعلق به استقلالی ها خالی بود. 
اتفاق بدی که چهره زشتی به استادیوم آزادی داد. حتی وقتی بازیکنان 
استقلال وارد زمین شدند و سکوهای خالی را دیدند شوکه شدند. فقط 
بزرگان تیم مثل رحمتی و حیدری بودند که به بقیه تیم روحیه دادند و 
از سکوهای آبی خواستند تیم را بیشتر تشویق کنند. با دیدن سکوهای 
خالی اولین دلیلی که که به ذهن همه رسید این بود که استقلالی ها به 
دلیل قعرنشینی تیمشان نخواسته اند به استادیوم بروند اما ابهامات زیادی 
بعد از بازی مطرح شد که ثابت کرد اشتباه و قصور از طرف سازمان لیگ 

بوده است.
بلیت به استقلالی ها نرسید؟

در طول تاریــخ برگزاری دربی بی نظیر بود که بخشــی از ســکوها 
خالی بمانند. انتظار می رفت با صحبت هایی که منصوریان قبل از بازی 
درخصوص حمایت طرفداران انجام داده بود تمام سکوها پر از جمعیت 
شود. نتایج ضعیف استقلال در هفته های ابتدایی و قرار گرفتن در انتهای 
جدول یکی از موضوعاتی بود که بســیاری آن را دلیــل قهر طرفداران 
اســتقلال از حضور در دربی و حمایت از تیم محبوبشان مطرح کردند. 
باشگاه استقلال بعد از دربی با انتشار اطلاعیه ای مدعی شد دلیل نیامدن 
 آبی ها به اســتادیوم به ادعای عجیب مسئولان ســازمان لیگ و طرح 
پیش فروش بلیت ها برمی گردد. طبق آماری که مسئولان در رسانه های 
مختلف ارایه کردند فقط ۶۵ هزار بلیت الکترونیکی به فروش رسیده در 
شرایطی که ظرفیت ورزشگاه آزادی بعد از صندلی گذاری ۷8 هزار نفر 
است. در این میان 13 هزار جای خالی به چشم می آید که در همان جایگاه 
استقلالی ها مشخص است. بعد از واکنش باشگاه استقلال، هواداران این 
تیم هم در صفحات مجازی دست به کار شدند و ادعای عجیبی را مطرح 

کردند. آنها گفتند چون هواداران پرسپولیس زودتر برای تهیه بلیت اقدام 
کرده اند بلیت هایی که برای جایگاه استقلال بوده را هم خریداری کرده اما 
بعد از حضور در ورزشگاه بالاجبار در جایگاه هواداران پرسپولیس مستقر 
شدند. همین مسأله باعث شده تا استقلالی هایی که در روزهای منتهی به 
دربی قصد خریداری بلیت را داشتند تصور کنند بلیت های جایگاه آنها به 

اتمام رسیده و نمی توانند در ورزشگاه پر از تماشاگر آزادی حاضر شوند.
سرگردانی پرسپولیسی ها در راهروهای استادیوم

طبق ادعای استقلالی ها اگر هواداران پرسپولیس بلیت استقلالی ها 
را خریده باشــند، طبیعی است که جایگاه مخصوص به پرسپولیسی ها 
گنجایش این همه هوادار را نداشته باشد. قطعاً آنها هم نمی توانستند در 
جایگاه مخصوص به استقلالی ها بنشینند به همین دلیل مجبور شدند 
به صورت فشــرده و حتی در راهروها کنار هم بنشــینند. با این شرایط 
طبیعی بود سکوهای خالی سمت اســتقلالی ها کاملاً مشخص باشد. 
به نظر می رسد این فرضیه از بقیه احتمالات به واقعیت نزدیک تر باشد. 
این که هواداران استقلال بلیت خریده باشند و به دلیل نتایج ضعیف تیم 
ناگهان قید حضور در ورزشگاه را زده باشند، منطقی نیست. چون اگر آنها 

نمی خواستند به ورزشگاه بیایند بلیت هم تهیه نمی کردند.
اشتباه از سازمان لیگ بوده است؟

فرضیه دیگری هم وجود دارد مبنی بر این که ســایت فروش بلیت 
مرتکب اشتباه شده که اشتباهاً اعلام کرده که فروش بلیت ها به پایان 
رسیده است. از طرفی براساس اعلام بلندگوی استادیوم آزادی ۷۵ هزار 
هوادار این بازی را از نزدیک تماشا کردند و این درحالی است که گفته 
می شد 80 هزار تماشاگر می توانند بازی را از نزدیک تماشا کنند. شاید 
سایت فروش بلیت مرتکب اشتباه شده و بدون فروش بلیت های جایگاه 
استقلالی ها اعلام کرده باشــد که بلیت فروشی به پایان رسیده است. 
فرضیه دیگری هم که مطرح اســت، قرار بر فروختــن ۷0 هزار بلیت 
بوده و چون اســتقلالی ها دیرتر از پرسپولیسی ها اقدام به خرید بلیت 
کرده اند، جایگاه آنها خالی مانده است. این فرضیه هم درحالی مطرح 
شده که نمی توان پذیرفت سازمان لیگ نمی خواسته ورزشگاه پر شود. 
درواقع قوی ترین فرضیه همان است که پرسپولیسی ها بلیت جایگاه 

استقلالی ها را هم خریدند تا استادیوم در قرق آنها باشد.
بلیت کاغذی هم فروخته شد

انگار در دربی 83 همه چیز دســت به دست هم داد تا استقلالی های 
کمتری به ورزشگاه بیایند. درحالی که سازمان لیگ ادعا کرده بود بلیت 
فروشی فقط به صورت الکترونیکی است و بلیت کاغذی فروخته نمی شود 
اما شرکت برهان مبین که متولی فروش بلیت الکترونیکی است مدعی 
شــده 48 هزار بلیت از طریق ســامانه الکترونیکی فروخته شده است. 
1۵ هزار بلیت هم در داخل ورزشگاه از طریق کارت های الکترونیکی به 
فروش رســیده و در مجموع ۵3 هزار تماشاگر از طریق خرید بلیت وارد 
ورزشگاه شدند. طبق آمار دقیق شرکت برهان مبین 9 هزار نفر بلیت دربی 
را خریدند اما برای تماشــای بازی به ورزشگاه آزادی مراجعه نکردند که 
این آمار با آمار سازمان لیگ همخوانی ندارد. ضمن این که بلیت فروشی 
کاغذی هم در ورزشگاه انجام شــد تا مشخص شود هنوز سازمان لیگ 

توانایی بلیت فروشی الکترونیک را ندارد.

 ابهام های پرتعداد در خالی ماندن سکوهای استقلالی دربی 83

پرسپولیسی ها زرنگی کردند، سازمان لیگ اشتباه!

جلال چراغپور
کارشناس فوتبال
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کیوسک

نقطه عطف میلان

روزنامه کوریره دلو اسپورت چاپ ایتالیا به پیروزی 
یک بر صفر میلان مقابل ســامپدوریا اشاره کرده و 
تیتر زده اســت: »نقطه عطف میلان«. این روزنامه 
در بخشی دیگر مصاحبه اختصاصی با مارکو وراتی را 
روی جلد برده و از قول او نوشته: »در پاری سن ژرمن 
راحت هستم و فعلا قصد بازگشت به فوتبال ایتالیا 
را ندارم.« دی بوئر، ســرمربی اینترمیلان قصد مهار 
شورش و دودستگی در تیمش را دارد و می خواهد 

تیمش را به اوج برساند.

حکمرانی کاوانی

روزنامه اکیپ فرانسه عکسی از شادی گل ادسون 
کاوانی، مهاجــم پاری ســن ژرمن را در برتری ۶ بر 
صفر این تیم مقابل کائن روی جلد برده اســت. این 
روزنامه ضمن اشاره به اتفاقات بازی تیتر زده است: 

»حکمرانی کاوانی«.

شایعه روز

لایک روز

مشاوره کی روش به منصوریان
نمایش اســتقلال 
در دربــی و نزدیکی 
علیرضا منصوریان با 
کی روش این ذهنیت 
را برای بســیاری از 
ایجاد  فوتبالدوستان 
کرده که ســرمربی 

استقلال، سرمربی تیم ملی را الگوی فوتبالی خود 
قرار داده است. شکل فوتبال بسته استقلال که 
در هر بازی ابتدا برای گل نخــوردن وارد زمین 
می شود و بعد چشــم به ضدحملات می دوزد، 
دقیقا شبیه فوتبالی است که تیم ملی ایران بازی 
می کند. فرقی هم ندارد کــه حریف چه تیمی 
باشــد. کی روش دقیقا همان سبکی که مقابل 
آرژانتین بازی کرد، همان را هم مقابل چین پیاده 
کرد. کاری که منصوریان هم انجام می دهد و البته 
هنوز نتوانســته مثل کی روش در نتیجه گیری 
هم موفق باشــد. طبیعی بود که استقلال برای 
مساوی در دربی وارد زمین شــود اما شاگردان 
منصوریان به ضدحملات هم نگاه ویژه داشتند. 
سرمربی استقلال که زمانی هم دستیار کی روش 
در تیم ملی بود و همیشه می گوید که چیزهای 
زیادی را از مرد پرتغالی یاد گرفته، ظاهرا تیمش 
را با سیســتم های شــبیه به کی روش به زمین 
می فرستد. همین شــباهت این شایعه را ایجاد 
کرده که منصوریان همیشه با کی روش در ارتباط 
است و از او مشاوره های زیادی می گیرد. باید دید 
استقلال منصوریان از نظر نتیجه گیری هم مثل 

تیم ملی کی روش می شود یا نه.

استقامت پروفسور مقابل رضاییان
رامیــن  وقتــی 
رضاییــان و مهدی 
ابتدای  در  طارمــی 
فصل به طور ناگهانی 
تصمیــم گرفتنــد 
پرســپولیس  از 
برونــد، فکــرش را 

هم نمی کردند که دوباره مجبور به بازگشــت 
شوند. وقتی فیل آنها یاد هندوستان کرد، برانکو 
ایوانکوویچ خیلی هم از بازگشتشــان استقبال 
نکرد. البته موضع او در قبال بازگشــت طارمی 
نرم تر بــود اما رضاییان را تا جایی که توانســت 
بلاتکلیف نگه داشــت تا بالاخره بــا اصرارهای 

باشگاه راضی شد که او برگردد.
 رضاییان توانســت به چیزی که می خواست 
برسد اما برانکو در اقدامی قابل تمجید نمی خواهد 
به این مدافع یاغی بازی بدهد. او در دربی هم با 
این که خیلی به رضاییان نیاز داشت، ترجیح داد 
از او استفاده نکند و زیر فشارها برای بازی دادن به 
این ستاره مقاومت کند. برانکو با این تصمیم نشان 
داد نظم و انضباط تیمــش از هرچیزی برایش 
مهم تر است و با این که رضاییان می توانست در 
دربی کمک حال پرسپولیس باشد، مرد کروات 
با ارج نهادن به زحمات ماهینــی او را در دربی 

فیکس بازی داد.


